
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:  2825/21.06.2024      

 
PROCES VERBAL 

 

      Incheiat astăzi 21.06.2024,    în şedinţa ordinară   a Consiliului local al comunei Mioarele , 

convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, prin 

Dispoziţia primarului nr 60/14.06.2024  

  
       In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca Ana   la şedinţă participă  11 

consilieri din cei 11 consilieri locali în funcţie.  

   In conformitate cu art 134 alin 5 , literele a' si a ² din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 

ulterioare  (ORDONANŢĂ DE URGENŢĂ nr. 61 din 30 aprilie 2020) 

 3. La articolul 137, alineatul (1) se modifică şi va avea următorul cuprins: 

"(1) Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în 

funcţie. Se consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea 
oricăror mijloace electronice.", la sedinta  participarea este  on line  prin mijloace electronice ( 

camera audio video a grupului de watts- up  a Consiliului local Mioarele ) , 
 

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , doamna 

Balan Raluca Ana -secretarul general al comunei Mioarele, domnul consilier Sucu Razvan , 
doamna consilier achizitii publice Dinica Daniela Florentina , doamna consilier Candea 
Alexandra , doamna referent de specialitate Pirnuta Claudia , domnul buldoexcavatorist 
Cioncu Gheorghe  

Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard, citeste ordinea de zi .Se suplimenteaza 
ordinea de zi cu un proiect 

  4 .Proiect de hotarare privind  acordarea  cheltuielilor cu transportul  pentru cadrele 
didactice  ale Scolii  gimnaziale Nr. 1  Mioarele  care fac naveta de la locul de domiciliu la 
locul de munca pentru lunile : aprilie, mai , iunie  2024 
                                                                                                Initiator primar Sucu Gheorghe 
1. Aprobarea procesului  verbal al ședinței anterioare al Consiliului local al comunei Mioarele   

nr. 1763/19.04.2024      
 
2.Proiect de hotarare privind aprobarea majorarii cu 10% fata de nivelul acordat pentru 
luna decembrie 2023 a veniturilor salariale existente, ale angajatilor din cadrul aparatului 



de specialitate al Primarului Comunei MIOARELE  si a  Serviciului  public de alimentare 
cu apa  subordonat Consiliului Local al comunei MIOARELE , incepand cu data de 1 iunie 
2024 

                                                                                     Initiator primar Sucu Gheorghe 

3.Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de masuri si actiuni pentru atenuarea 
efectelor temperaturilor ridicate asupra populatiei si a secetei prelungite la nivelul comunei 
Mioarele, judetul Arges                                                          Initiator primar Sucu Gheorghe 

 
        5.  Alte probleme supuse atenției Consiliului Local Mioarele    
 

Se supune la vot ordinea de zi suplimentata si se voteaza in unanimitate . 

 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi  

 

1.   Aprobarea procesului  verbal al ședinței anterioare a Consiliului local Mioarele  

Se voteaza in unanimitate cu 11 voturi pentru procesul verbal al sedintei anterioare nr 

1763/19.04.2024      
2. Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi 

 
2.Proiect de hotarare privind aprobarea majorarii cu 10% fata de nivelul acordat pentru 
luna decembrie 2023 a veniturilor salariale existente, ale angajatilor din cadrul aparatului 
de specialitate al Primarului Comunei MIOARELE  si a  Serviciului  public de alimentare 
cu apa  subordonat Consiliului Local al comunei MIOARELE , incepand cu data de 1 iunie 
2024 

 
Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard Daca sunt discutii ? Am primit cu totii materialele , 

ati vazut salariile nete , n avem ce comenta .... 

Doamna secretar   Am rugat o pe colega mea , doamna Pirnuta Claudia sa faca o lista cu salariile nete 

ca sa vedeti clar cat de mici sunt , practic ne situam dupa cum stiti sub minimul pe economie . De aceea 

au venit si colegii mei , avem inclusiv lamuriri, punctul de vedere  de la Ministerul Muncii vis a vis de 

derogarea privind salarizarea pana sub salariul viceprimarului , acum putem sa depasim salariul 

acestuia . Bine il depasim cu putin dar ..e un drept al nostru si avand in vedere situatia actuala , inflatia 

in continua crestere , asa ca orice banut in plus ne ajuta ! 

Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard   Daca sunt discutii ?  Pot sa va citesc art de lege cu 

privire la derogare .  

Domnul presedinte de sedinta citeste OUG nr 53/2024,, Art. II. - Prin derogare de la prevederile 

art. 11 alin. (4) din Legea - cadru nr. 153/2017, cu modificările şi completările ulterioare, 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul familiei ocupaţionale "Administraţie" din 

aparatul de specialitate al primarului şi din instituţiile şi serviciile publice de interes local 

corespunzătoare anexei nr. IX lit. C poziţiile 23 - 28 pot beneficia, începând cu luna iunie 2024, 

de majorarea salariului de bază cu până la 10% faţă de nivelul acordat pentru luna decembrie 

2023.”Se mentioneaza in lamuriri  ca majorarea salariului de baza prevazut de art II din O:U.G. 

nr 57/2024 se acorda suplimentar fata de prevederile art.1 alin (2)  din O.U.G nr 115/2023 

.Deci lucrurile sunt clare ! Mai sunt discutii?  



Nemaifiind discutii , se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 20 cu 11 voturi pentru  

 

3.Se trece la punctul 3  de pe ordinea de zi 

 

3.Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de masuri si actiuni pentru atenuarea 
efectelor temperaturilor ridicate asupra populatiei si a secetei prelungite la nivelul comunei 
Mioarele, judetul Arges                                                          Initiator primar Sucu Gheorghe 

 
Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard   Eu am citit materialul , avem o mare problema 

cu apa , de fapt lipsa apei .Trebuie sa o gestionam corespunzator nevoilor zilnice . 

Domnul primar  Din cauza secetei , izvoarele au secat , aducem zilnic apa de la Campulung . 

Avem nevoie de acest plan de masuri pentru a impune populatiei un consum moderat , doar 

pentru nevoile stricte , adica sa nu ude gradina , sa nu spele masina . e cod rosu si trebuie ca 

populatia sa inteleaga ca trebuie sa restrictionam consumul doar pentru strictul necesar . 

Domnul consilier Zipis Ion  Inafara de masurile acestea , pentru salariati sa asigurati apa ! 

Domnul viceprimar Sigur ca da , nu se pune problema ! 
 

Nemaifiind discutii se spune la vot si se voteaza HOTARAREA NR. 21   cu 11 voturi pentru  

 

4. Se trece la punctul 4  de pe ordinea de zi 

  4 .Proiect de hotarare privind  acordarea  cheltuielilor cu transportul  pentru cadrele 
didactice  ale Scolii  gimnaziale Nr. 1  Mioarele  care fac naveta de la locul de domiciliu 
la locul de munca pentru lunile : aprilie, mai , iunie  2024 

Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard Daca sunt discutii ! 

 

Nefiind discutii se spune la vot si se voteaza HOTARAREA NR. 22   cu 11 voturi pentru  

 

5.Se trece la punctul 5  de pe ordinea de zi 

Diverse 

 

Nefiind discutii se declara sedinta inchisa la ora 12,30 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal  

 

 

Presedinte de sedinta                                                Secretar general comuna 

Grecu Eduard                                                                       Balan Raluca Ana  
 


